

STANLEY BLACK & DECKER

DASAR KUKI

Pengemaskinian Terakhir: 17 April 2023

Dasar Kuki ini mengawal penggunaan kuki dan teknologi serupa yang digunakan oleh Stanley Black & Decker, Inc. dan sekutu kami ("**Stanley Black & Decker**", "**kami**", "**kami**", "**kami**") pada Perkhidmatan kami (seperti yang ditakrifkan pada Dasar Privasi kami) yang termasuk laman web, aplikasi mudah alih, aplikasi, platform, perkhidmatan iklan, dan produk dan perkhidmatan Stanley Black and Decker lain yang anda gunakan.

Setakat mana sebarang maklumat peribadi dikutip melalui kuki, Dasar Privasi kami terpakai dan melengkapkan Dasar Kuki ini. Untuk maklumat lanjut mengenai cara kami memproses maklumat peribadi anda selain melalui kuki dan teknologi yang serupa, termasuk hak dan pilihan anda, sila lawati [Dasar Privasi kami di DasarPrivasi | Stanley Black & Decker \(stanleyblackanddecker.com\)](#).

Dasar Cookie ini tidak terpakai kepada mana-mana laman web, perkhidmatan atau aplikasi pihak ketiga, walaupun ia boleh diakses melalui Perkhidmatan kami. Sila rujuk dasar kuki masing-masing untuk mengetahui lebih lanjut mengenai penggunaan kuki atau teknologi yang serupa.

Secara umumnya, anda boleh memilih sama ada untuk menerima penggunaan kuki dan teknologi yang serupa dengan menukar tetapan pada penyemak imbas anda atau dengan menukar tetapan khusus untuk Perkhidmatan. Walau bagaimanapun, jika anda menyahdayakan kuki dan teknologi yang serupa, pengalaman anda menggunakan Perkhidmatan mungkin berkurangan dan sesetengah ciri mungkin tidak berfungsi seperti yang dimaksudkan. Untuk maklumat lebih terperinci mengenai kuki khusus dan teknologi serupa yang kami gunakan dan pilihan anda, sila lihat di bawah.

1 Jenis-jenis kuki

Kuki adalah ciri standard laman web yang membolehkan kami menyimpan sejumlah kecil data pada komputer anda mengenai lawatan anda dan penggunaan Perkhidmatan. Kuki membantu kami mengetahui bidang Perkhidmatan mana yang berguna dan bidang mana yang memerlukan penambahbaikan. Untuk tujuan ini, kami juga menggunakan teknologi yang serupa dengan kuki, seperti Flash Local Shared Objects (juga dikenali sebagai kuki Flash) atau tag piksel, seperti yang diperincikan di bawah.

Kuki yang sangat diperlukan. Kuki yang sangat diperlukan membolehkan anda mengemudi Perkhidmatan kami. Tanpa kuki yang benar-benar diperlukan ini, Perkhidmatan kami tidak akan berfungsi dengan lancar untuk anda seperti yang kami inginkan dan kami mungkin tidak dapat menyediakan aspek atau ciri tertentu Perkhidmatan kami.

Kuki berfungsi. Kuki keutamaan mengumpul maklumat tentang pilihan dan keutamaan anda, dan membolehkan kami mengingatkan bahasa atau tetapan setempat lain dan menyesuaikan Perkhidmatan kami sewajarnya.

Kuki prestasi. Kuki analitik mengumpul maklumat tentang penggunaan Perkhidmatan kami oleh anda dan membolehkan kami memperbaiki cara ia berfungsi. Sebagai contoh, kuki analitik menunjukkan kepada kami halaman mana yang paling kerap dilawati pada Perkhidmatan kami, membantu kami merekodkan sebarang kesulitan yang anda hadapi dengan Perkhidmatan kami, dan menunjukkan kepada kami sama ada pengiklanan kami berkesan atau tidak. Ini membolehkan kami melihat corak penggunaan keseluruhan pada Perkhidmatan kami, dan bukannya penggunaan satu orang. Kami menggunakan maklumat tersebut untuk menganalisis trafik pada Perkhidmatan kami, tetapi kami tidak memeriksa maklumat ini untuk mengenal pasti maklumat secara individu.

Kuki Sasaran dan Media Sosial. Kuki pengiklanan ditetapkan untuk memaparkan promosi atau iklan yang disasarkan berdasarkan minat anda pada Perkhidmatan kami atau untuk menguruskan pengiklanan kami. Kuki ini mengumpul maklumat tentang aktiviti anda di Perkhidmatan kami dan laman web atau perkhidmatan lain untuk menyampaikan kepada anda pengiklanan yang disasarkan. Kuki media sosial mengumpul maklumat mengenai penggunaan media sosial.

2 Kuki dan teknologi serupa yang kami gunakan

Apabila anda melawat Perkhidmatan kami, kami meletakkan beberapa kuki pada peranti yang anda gunakan untuk mengakses Perkhidmatan kami. Kebanyakan data yang berkaitan dengan kuki ini, penempatannya, dan penggunaannya mungkin membolehkan kami mengenal pasti anda. Kami menggunakan maklumat ini untuk mendapatkan gambaran tentang cara anda dan pelawat lain menggunakan Perkhidmatan kami dengan mengumpul data penggunaan statistik dan membolehkan kami memberikan pengalaman pengguna yang lebih baik semasa menggunakan Perkhidmatan kami. Pihak ketiga, seperti pembekal perkhidmatan, rakan kongsi, atau pelanggan kami, juga boleh menggunakan kuki yang berkaitan dengan Perkhidmatan kami, untuk membantu kami memberikan Perkhidmatan kami, untuk tujuan pemasaran kami, atau untuk menganalisis penggunaan Perkhidmatan kami.

Untuk senarai pelbagai jenis kuki dan teknologi serupa yang digunakan pada Perkhidmatan kami, lawati pusat keutamaan dalam sepanduk kuki laman web yang anda lihat. Jika anda telah menutup sepanduk kuki, anda mungkin perlu memilih ikon kuki di laman web ini untuk mengakses sepanduk kuki dan pusat keutamaan.

Google Analytics. Kami menggunakan perkhidmatan Google Analytics, seperti yang disediakan oleh Google, Inc. ("Google"), yang menggunakan kuki dan teknologi yang serupa untuk mengumpul dan menganalisis maklumat mengenai penggunaan Perkhidmatan dan melaporkan aktiviti dan trend. Perkhidmatan ini juga boleh mengumpul maklumat mengenai penggunaan laman web, aplikasi dan sumber dalam talian yang lain. Anda boleh mengetahui tentang amalan Google dengan pergi ke

www.google.com/policies/privacy/partners/, dan anda boleh memilih untuk keluar dengan memuat turun tambahan penyemak imbas pilih keluar Google Analytics, yang tersedia di <https://tools.google.com/dlpage/gaoptout>.

Tag piksel. Kami menggunakan tag piksel (juga dikenali sebagai suar web dan GIF jelas) untuk, antara lain, menjejaki tindakan pengguna Perkhidmatan kami, mengukur kejayaan kempen pemasaran kami, dan menyusun statistik mengenai penggunaan Perkhidmatan kami dan kadar tindak balas.

Adobe Flash. Kami menggunakan Flash Local Shared Objects ("**Flash LSOs**") dan teknologi lain untuk, antara lain, mengumpul dan menyimpan maklumat mengenai penggunaan Perkhidmatan kami. Jika anda tidak mahu Flash LSO disimpan pada komputer anda, anda boleh melaraskan tetapan pemain Flash anda untuk menyekat storan Flash LSO menggunakan alat yang terkandung dalam [Panel Tetapan Storán Laman Web](#). Anda juga boleh pergi ke [Panel Tetapan Storán Global](#) dan ikut arahan (yang menerangkan, sebagai contoh, cara untuk menghapuskan LSO Flash sedia ada (dirujuk sebagai "**maklumat**"), cara untuk menghalang LSO Flash daripada diletakkan pada komputer anda tanpa kebenaran anda, dan cara untuk menyekat LSO Flash yang tidak dihantar oleh pengendali halaman anda pada masa itu). Harap maklum bahawa menetapkan pemain Flash untuk menyekat atau mengehadkan penerimaan LSO Flash boleh mengurangkan atau menghalang fungsi beberapa aplikasi Flash.

Maklumat Penyemak Imbas atau Peranti. Maklumat tertentu dikumpulkan oleh kebanyakan penyemak imbas atau secara automatik melalui peranti anda, seperti alamat Kawalan Akses Media (MAC) anda, jenis komputer (Windows atau Mac), resolusi skrin, nama dan versi sistem pengendalian, pengeluaran dan model peranti, bahasa, jenis dan versi penyemak imbas Internet, dan nama dan versi Perkhidmatan yang anda gunakan. Kami menggunakan maklumat ini untuk memastikan Perkhidmatan kami berfungsi dengan baik.

Peranti Cap Jari. Untuk memastikan kami dapat menawarkan kepada anda kandungan yang kami percaya mungkin menarik minat anda berdasarkan aktiviti anda pada Perkhidmatan kami, dan untuk tujuan pencegahan penipuan dan pengesahan, kami juga boleh menggunakan teknologi lain yang serupa dengan kuki. Sebagai contoh, kami mungkin menggunakan atribut peranti anda dan menggabungkan maklumat yang dikumpulkan oleh penyemak imbas atau secara automatik melalui peranti anda untuk mencipta ID unik yang mengenal pasti penyemak imbas atau peranti anda untuk kami dengan kepastian yang munasabah. Dalam konteks ini, kami mungkin mengumpul, menggunakan dan menggabungkan maklumat berikut:

- Bilangan lawatan
- Lawatan terakhir
- Lawatan pertama
- Alamat IP luaran
- Alamat IP Dalaman
- Resolusi skrin
- Geolokasi (latitud/longitud berdasarkan alamat IP)
- Tanda aras prestasi peranti

- Tanda aras lebar jalur peranti
- Agen-pengguna peranti (jenis penyemak imbas, versi)
- Keupayaan peranti (rentetan Pemodenan untuk keupayaan penyemak imbas)
- Sistem pengendalian peranti
- Pemalam peranti dipasang
- Bahasa penyemak imbas
- Denyar didayakan atau dinyadayakan
- Masa peranti yang dirakam
- Kata kunci yang digunakan jika datang dari enjin carian
- Halaman dilawati
- Tempoh lawatan
- Halaman rujukan
- Kedudukan kursor tetikus
- Klikan tetikus
- Kedudukan skrol halaman

3 Pilihan anda mengenai penggunaan kuki dan teknologi yang serupa oleh kami

Bergantung kepada undang-undang bidang kuasa anda yang berkenaan, kami mungkin meminta persetujuan anda untuk menempatkan kuki pada peranti anda, kecuali kuki yang sangat diperlukan.

Anda boleh menukar tetapan anda untuk kuki dan teknologi yang serupa di sini dengan melawat pusat keutamaan di sepanduk kuki laman web yang anda lihat. Jika anda telah menutup sepanduk kuki, anda mungkin perlu memilih ikon kuki di laman web ini untuk mengakses sepanduk kuki dan pusat keutamaan.

Di samping itu, anda boleh mengelakkan kuki yang ditempatkan dengan mengkonfigurasi tetapan penyemak imbas anda seperti itu. Sila rujuk <http://www.allaboutcookies.org/manage-cookies/index.html> untuk maklumat mengenai penyemak imbas yang biasa digunakan. Di samping itu, jika kuki dinyadayakan, tidak semua ciri Perkhidmatan kami boleh beroperasi seperti yang dimaksudkan.

Harap maklum bahawa pada masa ini kami tidak mempunyai cara untuk menyambungkan keputusan anda untuk memilih keluar daripada kuki ke akaun atau profil anda. Jika anda ingin memilih keluar daripada e-mel pemasaran, sila pilih butang "Berhenti melanggan" di bahagian bawah mana-mana e-mel pemasaran kami. Untuk melaksanakan hak privasi anda di seluruh perusahaan Stanley Black & Decker (seperti yang diterangkan dalam [Dasar Privasi | Stanley Black & Decker \(stanleyblackanddecker.com\)](#)) kami sila lawati [Borang Pertanyaan Dasar Privasi](#) kami atau hubungi kami di +1 (888) 997-6648. Anda boleh pada setiap masa menarik balik persetujuan anda dengan penggunaan kuki oleh kami. Untuk melaksanakan hak ini, anda boleh menghapuskan kuki yang telah ditempatkan pada peranti anda, seperti yang diterangkan di atas.

4 Hubungi kami

Jika anda mempunyai sebarang soalan mengenai Dasar Kuki ini, sila hubungi kami melalui [Borang Pertanyaan Dasar Privasi kami](#), telefon kami di +1 (888) 997-6648, e-mel kepada kami di PrivacyPolicyManager@sbdinc.com, atau tulis kepada kami di:

Stanley Black & Decker, Inc.

1000 Stanley Drive

New Britain, CT 06053

Attn.: Pengurus Dasar Undang-undang / Privasi

Kami boleh mengubah Dasar Kuki ini pada bila-bila masa. Sila lihat legenda "Terakhir Dikemas Kini" di bahagian atas halaman ini untuk melihat bila Dasar Kuki ini kali terakhir disemak. Sebarang perubahan dalam Dasar Kuki ini akan berkuat kuasa apabila kami menjadikan Dasar Kuki yang disemak semula tersedia pada atau melalui Perkhidmatan.